
 

RESTRICTED 

 
Bestyrelsesmøde torsdag, den 20. marts 2025 kl. 18.00 
 
Afbud: Berit, Lone, Randi, Rikke S.  
Gæster:  
 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 17. februar 2025 

 
o Orientering v/daglig leder 

o Siden sidst: 
o Michell er desværre pt. sygemeldt pga. styrt med hest. 
o Louise skal opereres d. 250325 og er væk i 14 dage.  
o Martin har rykket Nergaard ift. miljø (ridehus bunde). 
o Miljøtilsyn. Status. Martin tager fat i Fjordland Limfjord ift. regler omkring mødding.  
o Det nye hegn til udendørs banen er bestilt, og det bliver sat op fra uge 17 og frem 

hver dag mellem kl. 07:00-16:00 
 

o Orientering v/formanden 
o Siden sidst – der er givet en kort orientering 
o Byggesag/status – intet nyt 
o Årshjul – Forberedelse til generalforsamlingen. Som skrevet ud i Nyhedsbrevet så 

skal klubben bruge 3 nye medlemmer til bestyrelsen.  
o Anne køber en hilsen til aftrædende bestyrelsesmedlemmer mm. 5 i alt  
o BDO kommer og fremlægger regnskabet 
o Huset – udbedring. Vi er næsten i mål, og der er kommet nyt køkken ind, og nu 

afventer vi nye vinduer 
o Lygtepæle ved fiberbanen (Vi afventer tilbagemelding fra Rikke S.) 
o Fartbegrænsning – Lene er stadig i dialog med Daniel Haunstrup Skov fra teknik, 

miljø og udvikling v. Skive Kommune  
 

o Orientering v/kasserer 
o Siden sidst. – orientering givet 
 

o Stævneudvalg: 
o Siden sidst. Pt. Består udvalget af Anne, Rikke S., Charlotte og Nadia 
o Ift. stævnerapporten fik vi lidt kritik ift. forberedelse af banen. Denne var opsat, 

men desværre var der ryttere der benyttede banen inden stævnestart. 
o Som tidligere meldt ud i Nyhedsbrevet, så søges der flere medlemmer til 

stævneudvalget. 
 

o Elevskolen/Undervisning/Heste: 
o Status  

 
o Sponsorudvalg:  

o Orientering. Lene har mailet til Nadia.  
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o Arbejdsdage:  
o Vi har ingen planlagt på nuværende tidspunkt.  

 
o Møderække: Generalforsamling d. 260325 hvor bestyrelsen mødes 17:30 

 
 

o Eventuelt: 
 

o Skive Rideklub 50 år jubilæum (20/11-2025) – evt. Avis, TV Midt/Vest. Vi er enige i af 
afvente til sommeren 2025 

 
o DRF repræsentantskabsmøde 

 

o Porten v. hjerterum. Martin K. smører den. Vi kan endnu ikke påbegynde en reparation eller 
udskiftning pga. byggesagen.  

 

 


